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VERSLAG begraafplaats 
Nijkerkerveen
Uitbreidingslocatie, 26 mei 2021

Datum 9-6-2021 Status Definitief

AANLEIDING
Op 26 mei heeft een bijeenkomst plaatsgevonden over het uitbreiden van de begraafplaats in 
Nijkerkerveen. Aanleiding voor dit gesprek is de voorbereiding van het nieuwe beleid voor de 
begraafplaatsen in Nijkerk. Daarin wordt de uitbreiding van de begraafplaats in Nijkerkerveen als één 
van de maatregelen voorgesteld.

Op de bijeenkomst waren aanwezig: aangrenzende bewoners van de uitbreidingslocatie, en de 
gemeente Nijkerk. De agenda van de bijeenkomst was als volgt:
1. Welkom, kennismaken en korte inleiding op het beleidsplan (Karen Willemsen)
2. In gesprek (samen)
3. Afspraken en afsluiten (Karen Willemsen)

In dit verslag staan de bespreekpunten en afspraken beschreven.

BESPREEKPUNTEN
Aan het begin van het overleg hebben we de onderwerpen gedeeld die besproken moeten worden. 
De volgende punten zijn genoemd:

- Onderhoud van de watergang.
- De erfgrens.
- Bomen in relatie tot schaduwwerking.
- Het proces.

De bespreekpunten zijn hieronder toegelicht. Tevens zijn eventuele afspraken beschreven.

ONDERHOUD VAN DE WATERGANG
Stel de betreffende locatie wordt gereed gemaakt voor begraven. Dan verhogen we het terrein en 
deze wordt gedraineerd. Het drainagewater wordt afgevoerd in de watergangen die daarvoor worden 
aangelegd. Na de realisatie van de uitbreiding onderhoudt de gemeente de watergang. 

INPASSEN VAN DE ERFGRENS EN ERFAFSCHEIDING
De bewoners die aan de achterzijde van de uitbreiding wonen (Buntgras) schrikken wel van het 
voornemen. We hebben afgesproken dat de gemeente het ontwerp samen met de bewoners maakt. 
Daarbij geven we extra aandacht aan de erfafscheiding en het inpassen daarvan. De bewoners 
vragen de gemeente in ieder geval om aandacht te geven aan:
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1. Een erfafscheiding van voldoende hoogte. Zodat bezoekers van de begraafplaats niet in de tuinen 
kijken. 

2. Inpassen van deze erfscheiding. Het is niet leuk om direct achter de woning tegen een 
grondkering inclusief haag te kijken die 3 meter hoog is. Bewoners vragen daarom om voldoende 
afstand tussen de erfscheiding en de graven. Tijdens het gesprek werd een afstand van minimaal 
15 á 20 meter genoemd. Bij het maken van het ontwerp onderzoeken we de mogelijkheden.

3. Vanaf de begane grond is het niet mogelijk om op de eerste verdieping naar binnen te kijken. Wel 
hebben de bewoners vanaf deze verdieping zicht op de begraafplaats. Door het aanbrengen van 
begroeiing is het mogelijk om dit zicht te camoufleren.

Op dit moment zijn we in de beleidsfase. Dit betekent dat er nog geen concreet ontwerp is of wordt 
gemaakt. Het schetsontwerp dat tijdens dit overleg is getoond, gebruikt de gemeente als indicatie voor 
berekening van de kosten en het aantal graven dat we eventueel kunnen inpassen. Met de 
uitgangspunten die in dit verslag staan genoemd, gaan we bij het aantal graven niet uit van het 
maximum. We houden rekening met ruimte die nodig is voor het inpassen van de erfgrens en mogelijk 
nog andere wensen zoals asbestemming.

BOMEN EN SCHADUWWERKING
Eén van de bewoners vraagt aandacht voor de zonnepanelen die zij op het dak hebben liggen. Bij het 
aanplanten van bomen verzoeken zij om deze op voldoende afstand te zetten, zodat er geen schaduw 
op het dak valt. In het ontwerp proberen we hiermee rekening te houden. 

Wel is goed om te noteren dat de gemeente groen én bomen ook belangrijk vindt. In het kader van 
biodiversiteit, leefbaarheid en schaduw voor de bezoekers van de begraafplaats.

HET PROCES
Besluit de gemeenteraad in oktober om de uitbreiding uit te voeren? Dan starten we een project voor 
het uitwerken van het plan en ontwerp. We hebben afgesproken dat we de bewoners hierbij 
betrekken. We verwachten dat het proces er dan als volgt uit ziet:

- 2022: start ontwerpfase voor de uitbreidingslocatie.
- 2022: bestemmingsplanprocedure. Op dit moment is er ook nog mogelijkheid om bezwaar in 

te dienen.
- 2023 of verder: uitvoering.
- Na realisatie moet de grond nog enige tijd rusten voordat het mogelijk is om daar te begraven.

Op 3 juni aanstaande vindt een beeldvormende bijeenkomst plaats met de gemeenteraad, en een 
consultatiebijeenkomst op 17 juni. Zijn er na 17 juni nog vragen of bestaat er behoefte aan een extra 
bijeenkomst? Dan weten we elkaar te vinden. De contactgegevens zijn bekend.


